



Referat fra brugerrådsmøde den 26.03.2025

Til stede: Alle på nær Dennis og Birgit. Gæst: Kasper fra Kultur og Fritid, Greve Kommune

Dagsorden:

1. **Godkendelse af referat** fra 26.02.2025. Godkendt uden bemærkninger
Godkendelse af referat fra generalforsamling 12.03.2025. Få bemærkninger. Referat sendes til Jørgen for underskrift af dirigenten.
2. **Jytte bød velkommen** til Per Rosendahl. Birgit Frandsen var fraværende pga. operation. Catrine Eilersen er vores nye kontaktperson til kommunen, og hun vil deltage i vores møder fremover.
3. **Kasper fra kommunen** deltog i mødet for at vi lige kan trække reglerne for samarbejdet op samt høre brugerrådets mening om udviklingen på Olsbækken. Kaspers afdeling står for administration af regler og retningslinjer for brugen af kommunens borgerhuse og herunder Olsbækken. En stor del af vores rolle som brugerråd er at sørge for, at husets brugere har det godt, og at vi tager hensyn til de ønsker og bemærkninger, som de kommer med.
4. **Økonomi.** Oversigt over forbrug i 2025 var udsendt. Vi bemærkede, at de beløb der fremgår af oversigten er uden moms – bl.a. indkøbene af nye skabe.
Herefter fik vi lagt budget for anvendelsen af de ca. 40.000 kr., som brugerrådet disponerer over, og hvor vi tog højde for de ønsker som var fremkommet på generalforsamlingen.
5. **Aktiviteter:**
 - a. Fast punkt. Lys på P-plads og sti samt dræning. Der var stadig ikke noget nyt i forbindelse med kommunens vedligeholdelsesplaner.
 - b. Saltanlæg/vandfilter. Målerstand 18.02.2025 – 5.440.
 - c. Skabe i gangen – Peter og Villy har indkøbt og opsat i alt 7 skabe. 4 af disse er allerede delt ud til ventende grupper.
 - d. Generalforsamling den 12. marts. Ken blev genvalgt som sekretær. Det var dejligt, at så mange grupper deltog. De fremkomne ønsker for indkøb/investeringer blev indarbejdet i budgettet for 2025.
Årsregnskabet for 2024 bliver sendt ud til alle grupper/foreninger.
Brugerrådets beretning vil fremover blive udsendt til alle grupper/foreninger.
Jørgen udsender en vejledning i hvordan hver enkelt gruppe kan annullere et booked lokale, hvis man ikke får brug for det samt opfordre grupperne til at gøre det.
Ligeledes opsætter Jørgen en seddel med navnene på alle de grupper der kommer i huset med telefonnr. til en kontaktperson.
Vi skal i god tid informere om arrangementet Greve "By night" (afholdes den 05. september) og spørge om hvem der vil være med.
Ønske fra en i generalforsamlingen om at det bliver muligt at få information om de tildelte tider hurtigere, fx til møder, hvor mange udenfor kommunen også skal deltage, så datoer kan meldes ud tidligere. Vi talte med Kasper om dette, men der er ikke nogen umiddelbar løsning.
 - e. Catrine havde intet nyt fra kommunen.



6. Eventuelt.

Der er borde til "Rottehullet" i overskud fra Annexet. Peter og Villy henter dem og placerer dem i "Rottehullet"

Det varme vand fungerer ikke rigtigt i PC rummet. Vi tale med Dennis om dette til næste møde.

Vi har lovet at købe en rive til petanque banerne. Peter finder ud af om det er specialværktøj. Han taler evt. med de kommende brugere.

Næste møde – onsdag den 30. april kl. 10.00.

Referat af Ken

26.03.2025